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Αριθμ. Απόφασης  154/2020      Θέμα: «Εξέταση της από 16-11-2020 αίτησης του Ρούφα Νικολάου του 

                                                                 Παράσχου περί παραχώρησης του ιδιαίτερου δικαιώματος 

                                                                 απλής χρήσης χώρου εντός της Χερσαίας Ζώνης Λιμένα Σκάλας 

                                                                 Πάτμου για την άσκηση υπαίθριου στάσιμου εμπορίου» 

 

Στα νησιά Πάτμο και Λειψούς, σήμερα την 18
η
 του μηνός Δεκεμβρίου έτους 2020, ημέρα 

Παρασκευή και ώρα 13:00, συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση, με τηλεδιάσκεψη, σύμφωνα με τις διατάξεις 

της παρ. 7 του άρθρου 6 του Ν. 3242/2004, της υπ’ αριθμ. ΔΙΑΔΠ/7841/19-04-2005 Κ.Υ.Α., του άρθρου 2 

του Ν. 4682/2020 (ΦΕΚ 76Α΄/03-04-2020) και της υπ’ αριθμ. 40/20930/31-03-2020 Εγκυκλίου του 

ΥΠ.ΕΣ., το Διοικητικό Συμβούλιο του Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου Πάτμου, κατόπιν της υπ’ αριθμ. 

2287/14-12-2020 εγγράφου προσκλήσεως του Προέδρου του, που επιδόθηκε σε καθένα εκ των μελών, 

σύμφωνα με το άρθρο 6 του Κανονισμού για τη διοίκηση, διαχείριση και λειτουργία του ΔΗ.ΛΙ.ΤΑ.Π. και 

την παράγραφο 4 του άρθρου 67 του Νόμου 3852/2010 (Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της 

Αποκεντρωμένης Διοίκησης – Πρόγραμμα Καλλικράτης), όπου ορίζεται ότι: «Η πρόσκληση δημοσιεύεται 

στην ιστοσελίδα του δήμου. Η πρόσκληση επιδίδεται ή γνωστοποιείται στους συμβούλους τρεις (3) τουλάχιστον 

πλήρεις ημέρες πριν από την ημέρα που ορίζεται για τη συνεδρίαση. ...Αν δεν ορίζεται αντίκλητος ή πρόσφορο 

μέσο για τη γνωστοποίηση, αρκεί η δημοσίευση της πρόσκλησης στην ιστοσελίδα του δήμου». 

Αρχικά διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, σύμφωνα με την παράγραφο 3 του άρθρου 96 του Νόμου 

3463/2006, επειδή επί συνόλου εννέα (9) μελών ευρέθησαν παρόντα τα επτά (7). 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ  

1. Πέντες Ελευθέριος, Πρόεδρος 5. Κραουνάκης Γεώργιος, Λιμενάρχης Πάτμου 

2. Μελιανός Νικόλαος, Αντιπρόεδρος 6. Μάγγος Φώτιος, Δήμαρχος Λειψών  

3. Τσαμπαλάκης Νικήτας 7. Σεΐτη Πετρούλα 

4. Κάβουρας Δημήτριος 

8. Κανιαρού Ειρήνη, η οποία προσήλθε κατά τη 

συζήτηση του 7
ου

 θέματος της ημερησίας 

διατάξεως 

 

ΑΠΟΥΣΑ 

1. Μακρή Άννα Αν και προσκλήθηκε νόμιμα και έγκαιρα 

 

 ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                                           Απόσπασμα εκ του αριθμ. 17/2020 
 ΝΟΜΟΣ ΔΩΔΕΚΑΝΗΣΟΥ πρακτικού συνεδριάσεως Διοικητικού 
      ΔΗΜΟΣ ΠΑΤΜΟΥ                                                                             Συμβουλίου 
 ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΛΙΜΕΝΙΚΟ                                                                                                                                                                                                                               
    ΤΑΜΕΙΟ ΠΑΤΜΟΥ                                                                                          
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Παρίστανται, επίσης, η κα Κάππου Αναστασία, Διοικητική Υπάλληλος, για την τήρηση των 

πρακτικών, καθώς και ο υπάλληλος του Τμήματος Τεχνικών Υπηρεσιών κ. Καρακατσάνης Γεώργιος. 

Ο Πρόεδρος εισηγήθηκε το 11
ο
 θέμα της ημερησίας διατάξεως και έθεσε υπόψη του Διοικητικού 

Συμβουλίου: 

1) Το άρθρο 24 του Νόμου 2971/2001, όπως έχει τροποποιηθεί και ισχύει. 

2) Την υπ’ αριθμ. 46511/10179/02-10-2013 Απόφαση της Γ.Γ. της Αποκεντρωμένης Διοίκησης Αιγαίου 

(ΦΕΚ Α.ΑΠ. 378/30-10-2013), με την οποία καθορίστηκε η χερσαία ζώνη του λιμένα Σκάλας Πάτμου. 

3) Την υπ’ αριθμ. 8321.6/01/12/12-03-2012 εγκύκλιο του Υπουργείου Ανάπτυξης, Ανταγωνιστικότητας και 

Ναυτιλίας, με θέμα: «Οδηγίες για την εκμετάλλευση της Ζώνης Λιμένα στα πλαίσια της παραχώρησης του 

ιδιαίτερου δικαιώματος χρήσης των χώρων αυτής». 

4) Την υπ’ αριθ. Φ.3131/17/96/12-3-1997 Κ.Υ.Α. των Υπουργών Ανάπτυξης και Εμπορικής Ναυτιλίας 

(ΦΕΚ 178Β΄/12-03-1997), με θέμα: «Χορήγηση αδειών άσκησης υπαίθριου εμπορίου στους χερσαίους 

χώρους τοπικής αρμοδιότητας Οργανισμών Λιμένα, Λιμενικών Ταμείων και ΕΟΤ». 

5) Την υπ’ αριθμ. 3/2015 προηγούμενη Απόφαση του Σώματος, με θέμα: «Καθορισμός θέσεων υπαίθριου 

στάσιμου εμπορίου εντός χερσαίας ζώνης λιμένα Σκάλας Πάτμου». 

6) Την παρ. 2 του άρθρου 4 του Κανονισμού για τη διοίκηση, διαχείριση και λειτουργία  του Δημοτικού 

Λιμενικού Ταμείου Πάτμου (ΔΗ.ΛΙ.ΤΑ.Π.), σύμφωνα με την οποία: «Το Διοικητικό Συμβούλιο κυρίως 

αποφασίζει: για τον κανονισμό εργασιών του, τον ετήσιο προϋπολογισμό και απολογισμό, τον οργανισμό 

εσωτερικής υπηρεσίας, για την εκμετάλλευση της κινητής και  ακίνητης περιουσίας του,  για την κατάρτιση του 

Τεχνικού Προγράμματος, την έγκριση μελετών, πρακτικών δημοπρασίας, αναθέσεων, προμηθειών, για την 

συντήρηση και επισκευή υφισταμένων έργων και πραγμάτων, για την προμήθεια και λειτουργία του 

μηχανολογικού του εξοπλισμού και για την διενέργεια κάθε αναγκαίας παρέμβασης στους λιμένες και τη γύρω 

χερσαία και θαλάσσια ζώνη που συνδέεται λειτουργικά με αυτούς, τη   ρύθμιση κυκλοφορίας και των 

κατευθύνσεων κυκλοφορίας, την παραχώρηση του ιδιαίτερου δικαιώματος χρήσης χώρων που ευρίσκονται 

εντός των λιμενικών ζωνών ευθύνης του για ανάπτυξη τραπεζοκαθισμάτων καταστημάτων υγειονομικού 

ενδιαφέροντος και λοιπές δραστηριότητες, την έκδοση τοπικών κανονιστικών αποφάσεων στο πλαίσιο της 

κείμενης νομοθεσίας, τον προσδιορισμό του χώρου στάθμευσης οχημάτων εντός των ζωνών ευθύνης του, την 

διάθεση πιστώσεων και οτιδήποτε άλλο εμπίπτει στους σκοπούς σύστασης του Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου 

Πάτμου». 

 Στη συνέχεια, ο Πρόεδρος ενημέρωσε το Σώμα ότι για το συγκεκριμένο θέμα δέχθηκε 

τηλεφωνήματα από θεσμικούς παράγοντες της τοπικής αυτοδιοίκησης, αλλά και της κυβέρνησης και 

εξέφρασε την αγανάκτησή του γιατί κανείς από αυτούς δεν σήκωσε το τηλέφωνο για να τον ρωτήσει 

σχετικά με την κατάσταση που επικρατούσε στην Πάτμο όταν υπήρξαν είκοσι πέντε κρούσματα του 

κορωνοϊού COVID-19, καθώς και εάν χρειαζόμαστε βοήθεια. Εντός της Χερσαίας Ζώνης Λιμένα Σκάλας 

Πάτμου υπάρχουν δύο θέσεις για την άσκηση υπαίθριου στάσιμου εμπορίου από παραγωγούς, εκ των 
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οποίων η μία είναι κατειλημμένη, ενώ η άλλη ελεύθερη. Εάν είχαμε την δυνατότητα να δώσουμε 

χαρακτηριστικά στην δεύτερη θέση, ο ίδιος θα ζητούσε να μπουν κριτήρια, με βασικό αυτό της 

εντοπιότητας. Για τον αιτούντα έχει πάρα πολλές αναφορές τόσο από παραγωγικούς φορείς (όπως τον 

Σύλλογο Επιτηδευματιών Πάτμου) όσο και από ιδιώτες ότι δεν πουλάει μόνο ιδιοπαραγόμενα αγροτικά 

προϊόντα, αφού φέρνει πολύ μεγάλες ποσότητες και μάλιστα όχι μόνο την περίοδο που παράγονται 

μανταρίνια. Στη συνέχεια, ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον κ. Καρακατσάνη Γεώργιο που ενημέρωσε το 

Σώμα ότι βάσει της ανανέωσης άδειας παραγωγού πωλητή υπαίθριου εμπορίου που εξέδωσε ο Δήμος 

Καλυμνίων στις 13-11-2020 επ’ ονόματι του αιτούντος, αυτός παράγει πιπεριές, λάχανα, μαρούλια, 

κρεμμύδια, μελιτζάνες, ντομάτες, σέλινα, κολοκυθάκια, καρπούζια, πεπόνια, πορτοκάλια, μανταρίνια, 

μαϊντανό, άνηθο, σέσκουλα, σπανάκι, κουνουπίδια, μανταρίνια, χόρτα διάφορα, λεμόνια, μπρόκολα και 

πατάτες. Συνεχίζοντας την τοποθέτησή του, ο Πρόεδρος ανέφερε πως το θέμα είναι η παραγωγή του 

αιτούντος να είναι δική του και έχει αναφορές περί του αντιθέτου, αλλά δεν τον έχει ελέγξει. Για το λόγο 

αυτό, ο ίδιος δεν εγκρίνει να παραχωρηθεί η θέση που υπάρχει στη Χερσαία Ζώνη Λιμένα Σκάλας Πάτμου 

για την άσκηση υπαίθριου στάσιμου εμπορίου στον κ. Ρούφα Νικόλαο. 

 Κατόπιν, το λόγο έλαβε ο Αντιπρόεδρος κ. Μελιανός Νικόλαος, ο οποίος ρώτησε για ποιόν λόγο δεν 

παραχωρούμε την θέση στον αιτούντα και αναρωτήθηκε εάν θα πρέπει να αγοράζουμε τις ντομάτες τρία 

ευρώ το κιλό ή εάν θα πρέπει να τις παίρνουμε σε σακούλες από καροτσάκια χωρίς να υπάρχει η 

δυνατότητα επιλογής και κατόπιν να διαπιστώνεται ότι οι μισές είναι σάπιες, όπως συνέβη στον ίδιο. Κατά 

την άποψή του η Πάτμος πρέπει να έχει ποικιλία για να έχει ο κόσμος την δυνατότητα επιλογής και θα 

πρέπει να πούμε στον αιτούντα για ποιό λόγο δεν του παραχωρούμε τη θέση. Ανέφερε ότι ο αιτών είναι 

Δωδεκανήσιος και γι’ αυτό θα πρέπει να επιλέξουμε κάποιο σημείο έστω και μακριά για να του 

παραχωρήσουμε θέση για την άσκηση υπαίθριου στάσιμου εμπορίου, ενώ ανέφερε πως ο ίδιος είναι υπέρ 

της ικανοποίησης του αιτήματος και δεν είναι ρατσιστής. 

 Έπειτα, το λόγο έλαβε ο Δήμαρχος Λειψών κ. Μάγγος Φώτιος, ο οποίος ανέφερε ότι εν μέρει 

συμφωνεί με τον Αντιπρόεδρο, αφού τα νησιά δεν είναι γκέτο. Ο αιτών πηγαίνει και στους Λειψούς και 

δηλώνει παραγωγός, αλλά ο ίδιος ρωτώντας πληροφορήθηκε ότι ο αιτών δεν παράγει ούτε το ένα δέκατο 

των προϊόντων που πουλά κι επομένως ασκεί εμπόριο. Επίσης, σημείωσε ότι δεν μπορεί σε ολόκληρη την 

Πάτμο να μην έχει κάποιος καλά φρούτα και να μην υπάρχει ανταγωνισμός. Στο σημείο αυτό, παρενέβη ο 

Αντιπρόεδρος κ. Μελιανός Νικόλαος που πρότεινε να ελεγχθεί ο αιτών αν τα προϊόντα είναι δικής του 

παραγωγής και να φέρνει αυτά που παράγει ο ίδιος, ενώ σε αντίθετη περίπτωση θα πρέπει να πληρώσει. 

Συνεχίζοντας, ο Δήμαρχος Λειψών κ. Μάγγος Φώτιος απάντησε ότι δεν είναι εύκολο να ελεγχθεί. Πέραν 

τούτου, υπάρχει το στεγασμένο εμπόριο και αυτοί που το ασκούν πληρώνουν ντόπιους υπαλλήλους, τέλη 

στον Δήμο για τον κοινόχρηστο χώρο στον οποίο τοποθετούν τα εμπορεύματά τους και από την άλλη 

πλευρά έρχεται κάποιος με προϊόντα που δεν είναι παραγωγής του και παίρνει το ψωμί τους. 

ΑΔΑ: 6ΨΦ9ΟΡΗΜ-Α7Φ



4 

 

 Ακολούθως, το λόγο έλαβε ο Αντιπρόεδρος κ. Μελιανός Νικόλαος που ρώτησε εάν μπορούμε να 

ελέγξουμε αυτούς που ήδη ασκούν υπαίθριο εμπόριο στην Πάτμο αν τα προϊόντα που πουλούν είναι δικά 

τους και σημείωσε ότι θα πρέπει να μπορεί να πέφτει η τιμή του κάθε φρούτου. Επίσης, τόνισε ότι αν 

θέλουμε να ικανοποιήσουμε το αίτημα μπορούμε να το κάνουμε, ενώ εάν θέλουμε να βρούμε προσχήματα 

για την μη ικανοποίησή του μπορούν να βρεθούν πολλά. 

 Στη συνέχεια, ο Πρόεδρος ανέφερε πως έχει μιλήσει με τον αιτούντα και σημείωσε ότι στην Πάτμο 

έχουμε επιχειρηματίες που πληρώνουν ενοίκια και άλλους που ενώ έχουν ιδιόκτητα μαγαζιά, μισθώνουν και 

δεύτερο κατάστημα για να ανεβάσουν το επίπεδο της αγοράς, αλλά και για να είναι πιο κερδοφόρο για τους 

ίδιους. Μέχρι πρότινος, ο αιτών ερχόταν στην Πάτμο με άδεια για άσκηση πλανόδιου εμπορίου, αλλά έκανε 

στάσιμο σε μια θέση που δεν του είχε δοθεί ποτέ, δημιουργώντας αθέμιτο ανταγωνισμό. Θεωρεί σωστή την 

τοποθέτηση του Δημάρχου Λειψών. Για το λόγο αυτό, είπε στον αιτούντα ότι αφού έχει τόσο κέρδος κι έχει 

ξεσηκώσει ακόμη και την κυβέρνηση μπορεί να μισθώσει ένα χώρο στην Πάτμο εμβαδού 30-40τ.μ., αλλά ο 

αιτών δεν το δέχθηκε γιατί τα προϊόντα του είναι ιδιοπαραγόμενα. Έχει την αίσθηση ότι κοροϊδευόμαστε, 

αφού γίνεται μεταπώληση προϊόντων στην Κω, γίνεται πώληση στην Πάτμο κι είναι τόσο μεγάλη η 

παραγωγή ώστε να εφοδιάσει όλο το βόρειο συγκρότημα της Δωδεκανήσου. Αν ο ίδιος ως Πρόεδρος ήθελε 

να βάλει προσκόμματα, θα μπορούσε να μην συμπεριλάβει το θέμα στην ημερήσια διάταξη της 

συγκεκριμένης συνεδρίασης. Ωστόσο, επειδή δεν έχει σκοπιμότητα, το συμπεριέλαβε στην ημερήσια 

διάταξη, δεν προσπάθησε να επηρεάσει κανένα και αφήνει στην διακριτική ευχέρεια κάθε μέλους του 

Σώματος να αποφασίσει τί θα ψηφίσει κατά βούληση. 

 Κατόπιν, ο Αντιπρόεδρος κ. Μελιανός Νικόλαος σημείωσε πως ο αιτών έρχεται για μία μέρα στην 

Πάτμο πουλά τα προϊόντα του και φεύγει. Εάν ανοίξει κατάστημα, ενδέχεται να κάνει περισσότερη ζημιά 

στους υπόλοιπους επιχειρηματίες. Ο ίδιος δεν έχει κανένα συμφέρον, αλλά προτείνει αν ο αιτών είναι 

νόμιμος να του παραχωρηθεί η θέση, για το καλό του κάθε πολίτη, ώστε να υπάρχει ποικιλία 

εμπορευμάτων. 

 Στη συνέχεια, το λόγο έλαβε ο κ. Κάβουρας Δημήτριος που ανέφερε ότι το συγκεκριμένο θέμα 

υπόκειται στην δικαιοδοσία της Υπηρεσίας μας. Ο αιτών είναι διάττοντας αστέρας που περνάει από το νησί 

της Πάτμου έστω και εποχιακά, κάνει τη δουλειά του και φεύγει. Το πρόβλημα δεν είναι ο αιτών, αλλά ότι 

έτσι κινείται πλέον όλη η παγκόσμια αγορά, αλλά και ολόκληρο το νησί της Πάτμου. Το χειμώνα έχει τρεις 

καφετέριες κι ένα ξενοδοχείο, αλλά το καλοκαίρι έχει εκατό καφετέριες, δεκαπέντε ξενοδοχεία και άλλα 

τόσα ενοικιαζόμενα δωμάτια. Δεν είναι στην δικαιοδοσία της Υπηρεσίας μας από πού παράγει και τί 

παράγει ο αιτών, γιατί ούτε τους ντόπιους παραγωγούς μπορούμε να ελέγξουμε εάν τα προϊόντα που 

πωλούν τα παράγουν στην Πάτμο ή τα φέρνουν. Έτσι κινείται η ελεύθερη αγορά. 

 Απαντώντας, ο Πρόεδρος κ. Πέντες Ελευθέριος σημείωσε ότι ο βασικός λόγος που ο κ. Ρούφας 

Νικόλαος ζητάει άδεια από την Υπηρεσία μας είναι ότι ελέγχθηκε από την Ελληνική Αστυνομία και 

διαπιστώθηκε πως δεν είχε άδεια. Από εκεί και πέρα ξεκίνησε η διαδικασία για την παραχώρηση της θέσης, 
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κάτι που ο ίδιος επικροτεί. Δεν διώχνουμε το αιτούντα γιατί είναι από άλλο μέρος. Ο ίδιος θα αναλάβει 

πρωτοβουλίες για τον έλεγχο όλων όσων περιφέρονται ως παραγωγοί, διότι ο ένας δείχνει τον άλλο για τη 

νομιμότητά του κι έτσι θα απευθυνθούμε στον Ο.Π.Ε.Κ.Ε.Π.Ε. για να δούμε ποιός είναι παραγωγός και 

ποιός δεν είναι. Στο σημείο αυτό, παρενέβη η κα Κανιαρού Ειρήνη που σημείωσε ότι υπάρχουν υπηρεσίες 

που είναι αρμόδιες να κάνουν τον έλεγχο, όπως ο Ο.Π.Ε.Κ.Ε.Π.Ε., ενώ ζήτησε διευκρίνιση για τη θέση που 

είχε ο αιτών στο παρελθόν και ο Πρόεδρος απάντησε ότι ο αιτών είχε άδεια για πλανόδιο εμπόριο κι έκανε 

στάσιμο εμπόριο παρατύπως, ενώ τώρα έχει άδεια στάσιμου εμπορίου και ζητά νομότυπα να του 

παραχωρήσουμε θέση εντός της Χερσαίας Ζώνης Λιμένα Σκάλας Πάτμου. 

 Έπειτα, το λόγο έλαβε ο Δήμαρχος Λειψών κ. Μάγγος Φώτιος, ο οποίος ενημέρωσε το Σώμα ότι ο 

αιτών είχε άδεια για όλη την Περιφέρεια, που έληξε πριν από ένα χρόνο. Σε έλεγχο που έγινε από την 

Λιμενική Αρχή Λειψών του επιβλήθηκε πρόστιμο ύψους χιλίων πεντακοσίων ευρώ και επειδή η Περιφέρεια 

έχει «παγώσει» την ανανέωση των αδειών βρήκε έναν έμμεσο τρόπο, ζητώντας να του χορηγηθεί άδεια για 

στάσιμο εμπόριο για να έλθει πάλι στα νησιά, αλλά δεν υπάρχει περίπτωση να κάτσει στάσιμος. Ο αιτών 

έχει ανέντιμη στάση και δεν τηρούσε πριν αυτό που έλεγε η άδειά του, διότι καθόταν πέντε ώρες σε 

απόσταση τριάντα μέτρων από ένα super market, ενώ ο Νόμος λέει ότι πρέπει να σταματάει μόνο όταν 

κάποιος θέλει να αγοράσει πράγματα. Έτσι, μπαίνουμε σε διαδικασίες για το ποιός θα τον ελέγξει πόση ώρα 

έκατσε κλπ. Στο σημείο αυτό, η κα Κανιαρού Ειρήνη παρενέβη και είπε ότι οποιοσδήποτε παίρνει άδεια θα 

πρέπει να ελέγχεται από τις αρμόδιες αρχές. 

 Ακολούθως, ο Πρόεδρος ενημέρωσε το Σώμα ότι με τις νέες διατάξεις και ο έλεγχος αυτός περνά 

στους Δήμους, αλλά ο Δήμος Πάτμου δεν διαθέτει Δημοτική Αστυνομία, αν και ο ίδιος θα το ήθελε. Ο 

Δήμαρχος Λειψών σημείωσε ότι θα μπορούσε ο έλεγχος να ανατεθεί σε δημοτικούς υπαλλήλους, αλλά ο 

Πρόεδρος τόνισε ότι δεν υπάρχουν διαθέσιμοι. 

 Ο Λιμενάρχης Πάτμου κ. Κραουνάκης Γεώργιος επισήμανε ότι υπάρχει και πλανόδιο εμπόριο που 

μετατρέπεται σε στάσιμο, κάτι που είναι παράνομο. Το θέμα που συζητά το Σώμα είναι η εξέταση του 

αιτήματος. Καταλαβαίνει τη βούληση του Προέδρου, αλλά αφού εντός της Χερσαίας Ζώνης Λιμένα Σκάλας 

Πάτμου υπάρχουν δύο θέσεις για την άσκηση υπαίθριου στάσιμου εμπορίου και δεν υπάρχει άλλη πιο 

σοβαρή πρόταση, εξετάζουμε καθαρά και μόνο τη νομιμότητα του αιτήματος. Επομένως, για να είναι 

ισχυρή η βούληση του Προέδρου πρέπει να πει κάτι που να είναι έκνομο ως προς το αίτημα. 

 Ο Πρόεδρος κ. Πέντες Ελευθέριος επισήμανε ότι το θέμα είναι η έγκριση ή η μη έγκριση της 

παραχώρησης της θέσης στον αιτούντα. Υπάρχουν προβλήματα και με τους άλλους, αλλά θα 

δρομολογηθούν διαδικασίες ώστε να έλθουν τα αρμόδια όργανα όπως ο Ο.Π.Ε.Κ.Ε.Π.Ε., το Λιμεναρχείο 

και η Ελληνική Αστυνομία. Ο ίδιος ψηφίζει την μη έγκριση του αιτήματος, διότι υπάρχουν πολλές 

αναφορές ότι οι όγκοι των προϊόντων που πωλεί ο αιτών δεν είναι ίδιας παραγωγής, αλλά είναι πολύ 

παραπάνω από αυτήν. 
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 Ο Αντιπρόεδρος κ. Μελιανός Νικόλαος τόνισε ότι ο ίδιος προσωπικά δεν μπορεί να κρίνει για να πει 

ότι τα προϊόντα που πωλεί ο αιτών δεν είναι δικά του χωρίς να το ξέρει, διότι αυτό είναι συκοφαντία και το 

Σώμα δεν θα ασχοληθεί με το τί έκανε ο αιτών πριν, αλλά με την υπό συζήτηση αίτησή του, ενώ ο 

Πρόεδρος απάντησε πως όποιος θέλει μπορεί να προσφύγει κατά της Απόφασης του Σώματος. 

 Ο Λιμενάρχης Πάτμου ρώτησε ποιό είναι το πρόβλημα νομιμότητας στην αίτηση και δήλωσε πως αν 

πληροί ό,τι πληροί και η άλλη παραχώρηση, το Σώμα οφείλει να παραχωρήσει τη θέση και το αν θα 

ελεγχθεί ο καθένας είναι άλλη διαδικασία, ενώ ενημέρωσε το Σώμα ότι κάθε χρόνο υπάρχουν καταγγελίες. 

 Στη συνέχεια, ο Πρόεδρος σημείωσε πως έχει κατατεθεί μία πρόταση από τον Αντιπρόεδρο κ. 

Μελιανό Νικόλαο περί αποδοχής του αιτήματος και παραχώρησης της υπάρχουσας κενής θέσης για άσκηση 

υπαίθριου στάσιμου εμπορίου εντός της Χερσαίας Ζώνης Λιμένα Σκάλας Πάτμου στον αιτούντα, αλλά ο 

ίδιος δεν εγκρίνει την παραχώρησή της. 

 Ο Δήμαρχος Λειψών κ. Μάγγος κ. Μάγγος Φώτιος ενημέρωσε το Σώμα πως επειδή υπάρχει άτυπη 

συμφωνία να μην υπεισέρχονται τα μέλη του Σώματος σε θέματα των άλλων νησιών, δηλώνει «παρών», 

έχοντας αναφέρει τις επιφυλάξεις του στην περίπτωση της έγκρισης του αιτήματος, αφού θα δημιουργηθούν 

προβλήματα δεδομένου ότι η στάση του αιτούντος είναι ανέντιμη και θα βρει έναν έμμεσο τρόπο να 

πουλάει προϊόντα που δεν είναι δικά του. 

 Η κα Πετρούλα Σεΐτη δήλωσε ότι συμφωνεί με τον Λιμενάρχη Πάτμου κ. Κραουνάκη Γεώργιο πως 

ο αιτών μπορεί να ελεγχθεί, αλλά ψηφίζει «παρών». 

Στη συνέχεια, ο Πρόεδρος κάλεσε τα Μέλη να αποφασίσουν σχετικά. 

Το Διοικητικό Συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση κι αφού έλαβε υπόψη του την εισήγηση του 

Προέδρου, την πρόταση του Αντιπροέδρου, το άρθρο 24 του Νόμου 2971/2001 όπως έχει τροποποιηθεί και 

ισχύει, την υπ’ αριθμ. 46511/10179/02-10-2013 Απόφαση της Γ.Γ. της Αποκεντρωμένης Διοίκησης 

Αιγαίου, την υπ’ αριθμ. 8321.6/01/12/12-03-2012 εγκύκλιο του Υπουργείου Ανάπτυξης, 

Ανταγωνιστικότητας και Ναυτιλίας, την υπ’ αριθ. Φ.3131/17/96/12-3-1997 Κ.Υ.Α. την υπ’ αριθμ. 3/2015 

προηγούμενη Απόφαση του Σώματος, το άρθρο 65 του Νόμου 3852/2010 και το άρθρο 4 του Κανονισμού 

για τη διοίκηση, διαχείριση και λειτουργία του ΔΗ.ΛΙ.ΤΑ.Π., 

 

Α π ο φ α σ ί ζ ε ι  κ α τ ά  π λ ε ι ο ψ η φ ί α 

 

Δεν εγκρίνει την από 16-11-2020 αίτηση του κ. Ρούφα Νικολάου του Παράσχου περί παραχώρησης του 

ιδιαίτερου δικαιώματος χρήσης χώρου εντός της Χερσαίας Ζώνης Λιμένα Σκάλας Πάτμου για άσκηση 

υπαίθρου στάσιμου εμπορίου. 

 

Υπέρ της μη έγκρισης της αίτησης ψήφισαν ο Πρόεδρος κ. Πέντες Ελευθέριος και οι κ. Κάβουρας 

Δημήτριος και Τσαμπαλάκης Νικήτας. 
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Την πρόταση του Αντιπροέδρου κ. Μελιανού Νικολάου περί αποδοχής της αίτησης και παραχώρησης του 

ιδιαίτερου δικαιώματος χρήσης χώρου εντός της Χερσαίας Ζώνης Λιμένα Σκάλας Πάτμου για άσκηση 

υπαίθρου στάσιμου εμπορίου στον αιτούντα ψήφισε και η κα Κανιαρού Ειρήνη. 

Ο Δήμαρχος Λειψών κ. Μάγγος Φώτιος, ο Λιμενάρχης Πάτμου κ. Κραουνάκης Γεώργιος και η κα Σεΐτη 

Πετρούλα δήλωσαν «παρών». 

 

Η Απόφαση αυτή πήρε αριθμό 154/2020. 

 

Για το σκοπό αυτό συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως εξής: 

     

       Ο Πρόεδρος                                                                                   Τα Μέλη 

   Πέντες Ελευθέριος                            Μελιανός Νικόλαος – Τσαμπαλάκης Νικήτας – Κάβουρας Δημήτριος 

                                                                     Κραουνάκης Γεώργιος – Μάγγος Φώτιος – Σεΐτη Πετρούλα 

                                                                                                        Κανιαρού Ειρήνη  

                                                                                                                                                                                                                           

Ακριβές Αντίγραφο 

Πάτμος, 23/12/2020 

     

           Ο Προεδρεύων                                                                                        Η Ειδική Γραμματέας 

 

 

 

       Μελιανός Νικόλαος                                                                                      Κάππου Αναστασία 

            Αντιπρόεδρος 
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